

## Front matter

*The Central European journal of Canadian studies*. 2008, vol. 6, iss. [1], pp. -

ISBN 978-80-210-4943-7

ISSN 1213-7715 (print); ISSN 2336-4556 (online)

Stable URL (handle): <https://hdl.handle.net/11222.digilib/116069>

Access Date: 04. 12. 2024

Version: 20220831

Terms of use: Digital Library of the Faculty of Arts, Masaryk University provides access to digitized documents strictly for personal use, unless otherwise specified.

Central European Journal of Canadian Studies  
Revue d'Études Canadiennes en Europe Centrale

---

---

volume **6**

**2 0 0 8**

---

## **THE CENTRAL EUROPEAN JOURNAL OF CANADIAN STUDIES**

is an international scholarly journal published regularly by the Central European Association for Canadian Studies (CEACS); the first issue appeared in 2001. All statements and opinions contained in the journal are the responsibility of the individual contributors.

We welcome texts written in English and French. The author must send the text, formatted using the template that can be downloaded from the website of the CEACS ([www.cecansstud.cz](http://www.cecansstud.cz)), as an attachment in an e-mail addressed to [ceacs@phil.muni.cz](mailto:ceacs@phil.muni.cz). The length of articles should not exceed 15 pages (27,000 signs), reviews 4 pages (7,200 signs) and reports 1 page (1,800 signs). The authors should follow MLA style (see the *MLA Handbook for Writers of Research Papers*, 2009 [7th edition]).

## **REVUE D'ÉTUDES CANADIENNES EN EUROPE CENTRALE**

est une revue internationale spécialisée, publiée régulièrement par l'Association d'Études Canadiennes en Europe Centrale (AECEC) depuis 2001. Toutes les déclarations et les opinions exprimées dans la revue relèvent de la responsabilité des auteurs respectifs. Nous acceptons les contributions rédigées en anglais et en français. Les textes doivent être envoyés en format électronique sous forme de document attaché à l'adresse [ceacs@phil.muni.cz](mailto:ceacs@phil.muni.cz), ils doivent respecter le modèle qui figure sur les pages web de l'AECEC ([www.cecansstud.cz](http://www.cecansstud.cz)). La longueur des articles ne doit pas dépasser 15 pages (27.000 signes), celle des comptes rendus 4 pages (7.200 signes), celle des chroniques 1 page (1.800 signes). Les auteurs sont tenus de respecter les indications de la MLA (voir *MLA Handbook for Writers of Research Papers*, 2009 [7e édition]).

## **EDITORIAL BOARD/COMITÉ DE RÉDACTION**

**Editor-in-Chief/Rédacteur en chef** : Katalin Kürtösi (Hungary/Hongrie)

**Associate Editor/Rédacteur adjoint** : Petr Kylvoušek (Czech Republic/République tchèque)

**Guest Editors/Rédacteurs invités** : Evaine Le Calve-Ivičević, Antonija Primorac (Croatia/Croatie)

**Advisory Board/Comité consultatif** : Sylvain Tanquerel (Croatia/Croatie), Miklós Sággy (Hungary/Hongrie), Kateřina Prajznerová, Martina Horáková, Jeffrey Vanderziel, Kenneth Froehling, Don Sparling, Klára Kolinská, Tomáš Pospíšil (Czech Republic/République tchèque)

**Technical Editor/Rédacteur technique** : Pavel Křepela (Czech Republic/République tchèque)

**Cover&typo/Maquette de la couverture et mise en page** : Pavel Křepela (Czech Republic/République tchèque)

**Contact/Contact** : [www.cecansstud.cz](http://www.cecansstud.cz)  
[ceacs@phil.muni.cz](mailto:ceacs@phil.muni.cz)

1st edition, 2009. Circulation 400 copies / 1ère édition, 2009. Tirage 400 exemplaires

Published by/Publié par Masaryk University, Brno 2009

Printed by/Imprimé par REPROCENTRUM, a. s., Bezručova 29, Blansko

Copyright © 2009, Central European Association for Canadian Studies

Copyright © 2009, Masarykova univerzita

**Published with the financial assistance of Foreign Affairs and International Trade Canada**  
**Publié avec l'aide financière des Affaires étrangères et Commerce international Canada**

FF-17/09-02/58

ISBN 978-80-210-4943-7

ISSN 1213-7715